
Föreningen Rostorps Egna Hem
Protokoll fört vid årsmötet den 15 mars 2020.

Mötet öppnas och ordförande Jon Joines hälsar mötesdeltagarna välkomna.

§1. Val av ordförande och sekreterare för mötet.
a. Kent Skoog väljs som ordförande för mötet.
b. Bodil Böjer väljs som sekreterare för mötet.

§2. Val av justeringsmän tillika rösträknare.
Jan Karlsson och Thomas Dotzler väljs som justeringsmän och rösträknare.

§3. Mötets behörighet.
Kallelse till årsmötet har gjorts den 22e februari som ett evenemang på facebook, samt på
föreningens hemsida. Mötesdeltagarna godkänner att kallelsen har utlysts i behörig tid. Dock
påpekades det att i den form kallelsen gjorts hade den inte nått alla medlemmar. Till
kommande föreningsmöten ska kallelse göras på lämpligt sätt så att samtliga medlemmar får
kallelsen, i enlighet med föreningens stadgar.

§4. Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställdes.

§5. Verksamhetsberättelse och årsredovisning.
Dagordning och verksamhetsberättelse kunde hämtas på hemsidan via en länk i kallelsen på
facebook och föreningens hemsida. Verksamhetsberättelsen föredrogs av Jon Joines och
årsredovisningen av Sven Nordgren. Båda godkänns av mötesdeltagarna.

§6. Revisionsberättelse.
Revisionsberättelsen godkänns och fastställs.

§7. Styrelsens ansvarsfrihet.
Mötesdeltagarna ger styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året.

§8. Ingen motion har inkommit.

§9. Medlemsavgiften för år 2020 förblir oförändrad, 200 kronor/hushåll.

§10. Styrelsearvodet för 2020 förblir oförändrat, 6000 kr.
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§11. Sittande ordförande Jon Joines avgår, till ordförande på 2 år väljs Carl Björklund.

§12. Avgående ledamöter är Bodil Böjer och Tina Brine, ersättande ledamöter är Ulrike van
Ransbeeck och Cecilia Wallseth.

§12. Sittande suppleant Heléne Karlsson väljs om.

§13. Till två revisorer på 1 år väljs sittande revisor Mats Weidmar samt Lina Molin.
a) Till revisorsuppleant på 1 år väljs sittande Henrik Sihvonen.

§14. Till tre ledamöter till valberedningen på 1 år väljs sittande ledamöter Rune Karlsson
(sammankallande), Bodil Johansson och Fatima Badri.

§15. Övriga frågor.
a. Kent kom med en önskan om uppdatering av hemsida med års- och verksamhetsberättelser.
b. Jon Joines berättade att trädgårdsboksprojektet löper framåt. Projektgruppen ska beredas tid
framöver att presentera resultat så här långt.
c. De tre avgående styrelsemedlemmarna tackades av.

§16. Mötet avslutades.

Vid protokollet

Bodil Böjer

Mötessekreterare

Kent Skoog

Mötesordförande

Jan Karlsson Thomas Dotzler

Justeringsman Justeringsman
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